
Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

2010.12.8. Egyesületi Elnökségi ülés emlékeztető 

Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2010. december 8-án 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Kovácsné Jáni Katalin, Orlay Imre, Pálfi 
Zoltán, Görgey Péter, Hollósy Gábor, Hiezl József, Rubint Dezső, Dr. Vajda István, Nagy 
János, Bognár Alajos, Dési Albert Elnökségi tagok, továbbá Tóth Péterné, Almási Sándor, 
Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Schachinger Tamás, Balázs Péter, Kovács János Géza, Kovács László, 
Szén István, Rejtő János, Horváth József, Dr. Dán András. 

 
Napirendek előtt Szeli Viktória mutatkozott be az elnökségnek, aki Helter Ferencné 
utódjaként november 25-től tölti be az egyesület titkárságán az irodai asszisztens pozíciót. 
 
Első napirendi pontként Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megköszönve az 
egész éves munkát, kellemes ünnepeket és sikeres újesztendőt kívánt az Elnökség tagjainak. 
 
Második napirendi pontként Kovács András az előző EE üléseken elhatározottak 
helyzetének áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót, amelyben elmondta, hogy a 
decemberi Elektrotechnikában megjelenik az 58. Vándorgyűlés és Kiállítással kapcsolatos 
tájékoztató és felhívás előadás javaslatok beküldésére. 
 
Harmadik napirendi pontként Dervarics Attila az egyesület 3 éves stratégiájának 
véglegesítésével kapcsolatos elnök, főtitkári javaslatot ismertette. Elképzelésük szerint az 
akcióknak lesz egy felelőse és egy szponzora. Írásos formában kiosztásra került az OET 
kiscsoportos munkájának eredményét is magába foglaló összefoglaló anyag. A továbbiakban 
ismertette a tervezett ütemtervet, majd az akciókat: 
  
Az akció neve, száma és célja Első beszámolás 

időpontja 
Szponzor Felelős 

1. Területi szervezetek működésének javítása regionális 
szinten 

2011. március 1. 
EE ülés 

Dervarics 
Attila 

Rubint Dezső 

2. Területi szervezetek működésének javítása helyi 
szinten 

2011. március 1. 
EE ülés 

Kovács 
András 

Tóth József 

3. Elemző tanulmány a várható szakmai átrendeződésről 2011. május 3. Kovács 
András 

Dr. Vajda 
István 

4. Az egyesületi célok fokozottabb támogatása a 
társaságok és szakosztályok részéről 

2011. március 1. 
EE ülés 

Kovács 
András 

Szakosztály 
elnökök 

5. Akcióterv a fiatalokkal kapcsolatos célok 
megvalósítására 

2011. március 1. 
EE ülés 

Kovács 
András 

Szén István 

6. Elektrotechnika népszerűsítése 2011. május 3  Günthner Attila 
7. Részvétel az energetika alakításában 2011. március 1. 

EE ülés 
 Dervarics 

Attila 
8. Szakértői pool szervezése 2011. március 1. 

EE ülés 
 Kovács András 

9. Okos mérés munkabizottság létrehozása, működtetése 2011. március 1. 
EE ülés 

Kovács 
András 

Dr. Varjú 
György 

10. Kapcsolatok ápolása a nagyvállalat kategóriájú 
pártoló jogi tagokkal 

2011. március 1. 
EE ülés 

Dervarics 
Attila 

Elnök, Főtitkár 

11. MÁE szerepkör átvállalása 2011. március 1. 
EE ülés 

Dervarics 
Attila 

Rubint Dezső 

12. A Magyar Mérnöki Kamarával együttműködés 2011. május 3. Kovács Dr. Fodor 



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

2010.12.8. Egyesületi Elnökségi ülés emlékeztető 

kiépítése András István 
13. Területi szervezetek kapcsolatépítése a helyi kis- és 
középvállalkozások és az önkormányzatok felé 

2011. május 3. Dervarics 
Attila 

Ardai Zoltán 

14. Oktatási tevékenység fejlesztése 2011. március 1. 
EE ülés 

Kovács 
András 

Günthner Attila 

15. Egyesületi kommunikáció 2011. május 3. Kovács 
András 

Kovácsné Jáni 
Katalin 

16. Honlap fejlesztése 2011. január 18. Kovács 
András 

Günthner Attila 

17. Forrásszerzés, gazdasági stabilitás 2011. június 7. Dervarics 
Attila 

Günthner Attila 

 
Negyedik napirendi pontként Kovács András ismertette az írásban kiküldött, a MEE 2011. 
évi program javaslatot. Elmondta, hogy az előző évivel hasonló súlyarányok vannak. Vannak 
még pontosításra váró helyszínek és időpontok, melyeket az irodának kell tisztázni úgy, hogy 
ne legyenek ütközések. Dr. Vajda István tájékoztatást adott, hogy november környékére 
tervezik a szupravezetőkkel kapcsolatos jubileumi rendezvény szervezését. Kovácsné Jáni 
Katalin a  RENEXPO® Central Europe nemzetközi szakmai kiállításhoz, valamint a CEP® 
Clean Energy & Passive House EXPO kiállításhoz való kapcsolódási lehetőségről tájékoztatta 
az elnökséget. 
 
Ötödik napirendi pontként Kovács András ismertette az írásban kiküldött MEE Elnökségi 
munkatervét, amelyben az Egyesületi Elnökségi ülések megtartására a szerdai napok helyett a 
keddet javasolta személyes munkahelyi elfoglaltsága miatt. Az elvi kérdést és egyben 
javaslatot támogatta az elnökség. 
 
Hatodik napirendi pontként Kovács András tájékoztatta az elnökséget az új Szerkesztő 
Bizottság alakuló üléséről. A bizottság az Egyesületi Elnökség véleményét kérte azzal a 
kérdéssel kapcsolatban, miszerint serkenteni kell a szakosztályokat, üzemi és vidéki 
szervezeteket, az egyetemeket arra, hogy tekintsék sajátjuknak is a lapot, és rendszeresebben 
adjanak tájékoztatást, ismertessék a közérdeklődésre számot tartható eseményeket, 
eredményeket. Célszerű lenne havi rendszerességgel (szerkesztői ütemezéshez illeszkedve), 
kötelező jelentést kérni Régiós, Társasági és Szakosztályi szinten. A hozzászólások után 
Dervarics Attila összegezte az elnökség álláspontját, miszerint kötelezni nem lehet az említett 
szervezeteket, de javítani lehet a jelenlegi állapoton. A régióvezetők figyeljenek oda, hogy a 
fontosabb eseményekről történjen tudósítás, és ha lehet, nevezzenek meg tudósítót. 
 
Hetedik napirendi pontként Günthner Attila egészítette ki röviden a MEE írásban kiküldött 
2011. évi pénzügyi tervét, amellyel kapcsolatban Schachinger Tamás GB elnök megküldte 
írásos hozzászólását. A terv nem tekinthető véglegesnek, mivel a korábban tárgyalt akcióknak 
nincs még meg a pénzügyi vonzata, amely befolyásolja a végleges tervszámokat. 
Mindezeknek megfelelően javasolt egy keretszám meghatározása az akciók összköltségére 
vonatkozóan. Orlay Imre hozzászólása után az Egyesületi Elnökség 34/2010 számú 
határozatával egyhangúan elfogadta az egyesület 2011-2013 időszakra vonatkozó pénzügyi 
tervét azzal a kitétellel, hogy az akciók összegzett szaldójára -3 MFt célértéket határozzunk 
meg.  
 
Nyolcadik napirendi pontként Günthner Attila a gazdálkodási szabályzatoknak megfelelően 
előterjesztette az Elnök, Főtitkár, Irodavezető 2011 évben felhasználható reprezentációs célú 
keretét, amelynek mértékét az elmúlt évekhez hasonlóan 100 eFt/fő összegben javasolja 
meghatározni. Az Egyesületi Elnökség 35/2010 számú határozatával egyhangúan elfogadta 
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az előterjesztést azzal a kitétellel, hogy az év végén a ténylegesen felhasznált keretről 
személyre szólóan be kell számolni. 
 
Egyebek:  

• Günthner Attila tájékoztatta az elnökséget, hogy Az Új Széchenyi Terv és a 
szakképzési – oktatási rendszer átalakítására tervezett program előkészítésével 
kapcsolatban a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium munkacsoportot hívott össze, 
amelybe meghívták a MEE-t is.  

• Nagy János bejelentette, hogy megjelent az új Világítástechnikai Évkönyv, amelyből 
néhány példányt magával hozott.  

• Tóth Péterné felvetette, hogy célszerűnek tartaná az év végével közeledve 
megköszönni a sajtókapcsolatainknak az éves munkáját valamilyen tárgyi 
ajándéktárggyal. Hiezl József felajánlotta segítségét az ajándéktárgyakkal 
kapcsolatban.  

 
Budapest, 2010. december 8. 
 

Összeállította:       Jóváhagyta: 

 

Günthner Attila      Kovács András 

irodavezető       főtitkár 


